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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen ütemezéssel tervezik a mohácsi határkikötő beruházás finanszírozását?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Csillag István gazdasági és
közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter úr!

Mohács város fejlődése szempontjából a határkikötő építése meghatározó jelentőséggel bír . A

város lakói a kistérségben élők és a működő gazdasági társaságok egyaránt kitüntetett

figyelemmel kísérik a beruházás megvalósulását .

A sajtóban megjelenő hírek, valamint a minisztériumból kapott tájékoztatás időnként

ellentétes információkat hordoznak .

A 2001-ben született kormánydöntés a beruházás 2003-ban történő indítását, valamint 2004-

es befejezési dátumát jelezte . Az elmúlt időszakban némi csúszással ugyan, de 2004-es

kezdésről és 2005 . év végéig történő megvalósulásról hallottunk .

Szerencsés volna tisztázni, mire számíthat valójában a térség .

Kérdezem ezért tisztelt Miniszter urat :

milyen forrásokra számíthat Mohács városa a 2004-2005-ös években?

milyen ütemezéssel történik a beruházás központi finanszírozása?
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Írásbeli kérdés

Várom megtisztelő válaszát!
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